
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst raadsronde Evaluatie nieuwe werkwijze raad 

 

Besluitenlijst 

 

Onderwerp Evaluatie nieuwe werkwijze raad 

Datum 13 december 2016 

Portefeuillehouder Werkgroep evaluatie nieuwe werkwijze raad. 

Verloop proces / 
Vervolgtraject 

De enquete van Flycatcher is breed uitgezet onder raadsleden, burgerleden, 
collegeleden, beleidsambtenaren en medewerkers griffie. Voorts zijn 
maatschappelijke organisaties aangeschreven. Bovendien is gebruik gemaakt 
van het burgerpanel van Flycatcher. 

De resultaten van de enquete zijn gepresenteerd op 15 maart 2016 in een 
plenaire bijeenkomst. 

De voorstellen van de werkgroep zijn geagendeerd in de stadsronde van 29 
november j.l. De daar besproken hoofdthema’s zijn verwerkt in de besluitenlijst 
van de ronde van 29 november. 
Vanavond is de voorbereiding van de besluiotvorming aan de orde.  

Aanwezig  83 bezoekers, waaronder raads- en burgerleden, niet zijnde woordvoerders. 
 

Fractiewoordvoerders Sabel (SPM), Heijnen (CDA), Mertens (D66), De Graaf (SP), Bastiaens (PvdA), 
Hoen (MV), Nuyts (LPM), Krabbendam (GL), Severijns (VVD), Meese (PVM).  

 

Voorzitter Jos Gorren 

Secretaris Maurice Cobben 

Samenvatting en 
afspraken 

Na discussie tussen de fractiewoordvoerders onderling wordt afgesproken dat 
een tweede raadsronde nodig is, waarbij de volgende thema’s aan de orde 
komen: 

1. De SPM zal hun voorstel op schrift aanleveren. De SPM stelt voor de 
vergadercyclus zodanig in te richten dat elk type ronde op één avond 
wordt georganiseerd. De eerste dinsdag van de maand uitsluitend 
stadsronden, de tweede dinsdag van de maand uitsluitend 
raadsronden en de derde dinsdag van de maand uitsluitend de 
raadsvergadering. 

2. Aan het college wordt advies gevraagd over de suggestie van de SPM 
om burgers te laten overleggen met ambtenaren om de bijdrage van 
de burgers in een stadsronde te upgraden c.q. kwalitatief beter te 
maken. 

3. De PvdA zal hun voorstel schriftelijk aanleveren. De PvdA stelt voor te 
gaan werken in clusters. Het gaat dan om de cluster Fysiek, Sociaal en 
Bestuur en Economie. 

 



 

 

 

 

 

4. Het amendement van GroenLinks maakt onderdeel uit van de 
bespreekpunten in de vervolg raadsronde. 

5. De fractie van de MV zal een amendement aanleveren met de 
bedoeling het debat in de raadsvergadering te voeren en niet in de 
raadsronde. 

6. Aan het college zal een algemeen advies worden gevraagd over de 
rapportage van de Werkgroep nieuwe werkwijze raad. 

7. De werkgroep zal een schriftelijke reactie maken op basis van de input 
uit de eerste raadsronde. Daarin zal de werkgroep ook meenemen de 
financiele consequenties van het doorvoeren van de 
verbetervoorstellen. 

Het presidium wordt gevraagd in januari/februari een nieuwe raadsronde te 
plannen. 

 

 

Rondebriefje 

 

Onderwerp Evaluatie nieuwe werkwijze raad 

Portefeuillehouder  

Programmanummer 1. Bestuur 

Behandelend ambtenaar Maurice Cobben 
Telefoonnummer: 043- 350 43 13 
maurice.cobben@maastricht.nl 
 

Doel van de bijeenkomst Door de werkgroep nieuwe werkwijze gemeenteraad is een rapportage 
gemaakt op basis van de resultaten van de enquête over de nieuwe werkwijze. 
In de rapportage is een aantal verbetervoorstellen opgenomen. 

Bedoeling is om te verkennen of de verbetervoorstellen aansluiten aan de 
resultaten van de enquête en daarmee het vergadersysteem op een hoger 
plan kan worden getild. Input zal met name geleverd worden door externen die 
hebben deelgenomen aan de enquête. 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De gemeenteraad. 

Verloop voorgaande 
proces 

De enquete van Flycatcher is breed uitgezet onder raadsleden, burgerleden, 
collegeleden, beleidsambtenaren en medewerkers griffie. Voorts zijn 
maatschappelijke organisaties aangeschreven. Bovendien is gebruik gemaakt 
van het burgerpanel van Flycatcher. 

De resultaten van de enquete zijn gepresenteerd op 15 maart 2016 in een 
plenaire bijeenkomst. 

De voorstellen van de werkgroep zijn geagendeerd in de stadsronde van 29 
november j.l. De daar besproken hoofdthema’s zijn verwerkt in de besluitenlijst 
van de ronde van 29 november. 
 

Inhoud  Op basis van een breed gehouden enquête over de eerste ervaringen met de 
nieuwe werkwijze van de gemeenteraad heeft een werkgroep de enquête 
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resultaten bestudeerd. Op basis daarvan komt de werkgroep met een aantal 
verbetervoorstellen. Uit de enquête bleek dat het nieuwe vergadersysteem in 
hoofdlijnen beantwoordt aan de doelstellingen. Een fundamentele aanpassing 
van het systeem is volgens de werkgroep dan ook niet nodig. Wel vragen 
sommige onderdelen om verfijning of nadere duiding omdat nog niet in alle 
gevallen conform de nieuwe vergaderwijze wordt gewerkt. De werkgroep is van 
oordeel dat de nieuwe werkwijze conform doelstelling volledig moet worden 
toegepast en pas na verloop van tijd  als dat nodig is, kan of moet worden 
nagedacht over een structuurwijziging van het systeem. 

De meest in het oog springende aandachtspunten en daaruit voortkomende 
verbetervoorstellen, betreffen een duidelijkere afbakening van de aard van de 
drie bijeenkomsten binnen een Raadsavond (Stadsronde, Raadsronde en 
Raadsvergadering). Om deze bijeenkomsten beter tot hun recht te laten 
komen en alle partijen het meest optimale resultaat te laten behalen, zijn er 22 
verbeterpunten geformuleerd, hoofdzakelijk ten aanzien van de communicatie 
en de organisatie van de Raadsavond. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Besluitvorming voor te bereiden ten aanzien van de door de werkgroep 
voorgestelde verbetervoorstellen. 

Vervolgtraject Besluitvorming over de verbetervoorstellen van de werkgroep is aan de orde in 
januari 2017. 

Daarna start de procedure voor de aanpassing van het Reglement van Orde 
Gemeenteraad Maastricht. 

 


